
Protokół Nr  25/09 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu  3 grudnia 2009 r. 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie górnych stawek opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi  w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych oraz w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych  i transportu 
nieczystości ciekłych – druk R, 
Przedstawia: Mariola Barcicka, Naczelnik Wydz. ZPOŚ 

3. Plan pracy Komisji na 2010 rok. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Ad 1  

 Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji – Stefan 

Purol. Komisja przyjęła przedstawiony porządek i protokół z poprzedniego posiedzenia, 

głosując: za-4 (jednogłośnie).   

 

Ad 2 

 Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała projekt uchwały w sprawie górnych stawek opłat 
ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi  w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych oraz w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych  i transportu 
nieczystości ciekłych – druk R, który przedstawiła Mariola Barcicka, Naczelnik Wydz. ZPOŚ. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
T.Szwed – stwierdził, że mamy o 100% niższe stawki niż w gminach ościennych. Kto dołoży 

1,2%? Kto będzie zbierał za 2,31 zł? Zdarza się, że na ulicy jest jeden worek i koszt jest 
taki sam jak byłoby odbieranie z całej ulicy. Przy zmniejszonym ruchu w sobotę jechaliśmy 
do Wardynia 1 godz. 40 min. Karlino ma większe stawki niż Białogard. 

Naczelnik Wydz. ZPOŚ  – powiedziała, że Komisja zażyczyła sobie, żeby było rozbicie na 
pojemniki i worki. W cenie ubr. mieściła się cena worka. Obecnie współpraca jest dobra, 
bo mamy darmowy wywóz o dużych gabarytach. 

S.Hatłas – pytał co będzie, gdy przedsiębiorca zrezygnuje ze świadczenia usług? 
Naczelnik Wydz. ZPOŚ  – powiedziała, że  może będzie nowy przedsiębiorca, albo będziemy 

mieli problem. 
T.Szwed – stwierdził, że zakładamy zysk 1%. 
Naczelnik Wydz. ZPOŚ  – wyjaśniła, że 6,5% to wzrost za wjazd na wysypisko, pozostałe 9% 

to koszty transportu. Może tak być, że przedsiębiorca nie będzie odbierał tak często śmieci. 
 T.Szwed – powiedział, że odbiór śmieci będzie raz w tygodniu. Koszt zabrania pojemnika i 

mniejszej ilości jest różny. Prosił, aby docierać do ludzi z informacją odnośnie palenia 
plastików, które są trujące. Aby dostosować się do tych cen firma zmieni harmonogram 
wywozu śmieci z poszczególnych rejonów. 
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B.Stanczewski – stwierdził, że nie jest przeciwko firmie, ale to wolny rynek a radni 
reprezentują interes mieszkańców. 

T.Szwed – powiedział, że nie działa na majątku Miasta, bo majątek stanowi własność firmy. 
Nie jest związany z Miastem. Wyliczenia dla nas miały być na 220 zł, wg obliczeń wychodzi 
16,4%. Radny stwierdził, że do maja nie zdrożeją worki, bo jest  zapas worków. 

W.Czurko – nadmienił, że mieszkańcy wszystko palą, bo podgrzewają wodę. 
 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e, głosując: za- 3, przeciw-0, wstrzymało się-2. 

 

Ad 3 
Radni otrzymali projekt planu pracy Komisji na 2010 rok, który zostanie przyjęty na 

kolejnym posiedzeniu. 
 
Ad 4 
 Po wyczerpaniu tematyki o godz. 16.15 zakończono posiedzenie.  
Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

        Przewodniczący  Komisji 

                    Stefan Purol  
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